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Darłowo, dnia 18 maja 2018roku 
 
BR.0002.5.2018 
 

Protokół Nr XLVIII/2018 
z XLVIII Sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo 

z dnia 18 maja 2018 roku 
pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1300, a zakończył o godzinie 1510. 
 
Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 15 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
/Lista obecności Radnych na posiedzeniu XLVIII sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 18 maja2018 
roku stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo;  
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo;  
Pan Maciej Jabłoński – Radca Prawny; 
Pani Izabela Sielska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 
Rolnictwa. 
Pani Anna Zatorska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie; 
Pan Włodzimierz Błaszczak –  Prezes Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. 
o. w Krupach;  
Pan Kazimierz Szewczuk – Radny Rady Powiatu w Sławnie; 
Pan Jan Górski – Dyrektor OR KRUS w Koszalinie; 
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 

sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego pana Michała Górskiego. 
W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych, głosując: 
14 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 

Na protokolantkę Pan Przewodniczący powołał Panią Iwonę Kowalską. 
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przed rozpoczęciem stałych 
punktów obrad poprosił pana Jana Górskiego Dyrektora OR KRUS, który chciał coś 
powiedzieć.  
 
Pan Jan Górski Dyrektor OR KRUS w Koszalinie powiedział, że przybył tutaj jako Dyrektor 
naszego zachodniopomorskiego KRUS ale też jako mieszkaniec gminy, który w tej sali czuje 
się jak w domu i podziękował panu Przewodniczącemu za zaproszenie. Mówca powiedział, 
że tak owocnej współpracy jak w 2017 roku pomiędzy Gminą Darłowo a oddziałem Kasy 
Zachodniopomorskiej KRUS tylko sobie życzyć. Następnie pan Jan Górski złożył 
podziękowanie panu wójtowi za tę współpracę. „Oby tak dalej”. Pan Jan Górski pogratulował 
panu Radosławowi Głażewskiemu Wójtowi Gminy Darłowo i odczytał list gratulacyjny.  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo podziękował panu Dyrektorowi i powiedział, 
że może potwierdzić, że ta współpraca pomiędzy gminą i organizacjami, w których wcześniej 
pracował jest bardzo związana z rolnictwem i bardzo często takie konkursy razem z KRUS 
organizowali i tak jest w dalszym ciągu. Tutaj gmina też dostrzega problemy rolników, 
samorządu związanych z bezpieczeństwem na obszarach wiejskich i cieszymy się, że ta 
współpraca dla dobra bezpieczeństwa naszych mieszkańców się układa.  
 
 
 
 
Ad.1.3.  
Ustalenie  porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.   
 
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem na XLVIII Sesję Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Ponadto Pan Przewodniczący poinformował, że przed planowaną sesją otrzymał od Wójta 
Gminy Darłowo 
1. w sprawiezmian w budżecie Gminy Darłowo na 2018 rok; Druk Nr 19/2018XLVIII 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad kolejnych projektów uchwał:  

2. w sprawie   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2018-
2028; Druk Nr 20/2018XLVIII 

3. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Darłowo do projektu pod nazwą 
„Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej” w ramach działania 
4.9 Rozwój zasobów endogenicznych Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020; Druk Nr 21/2018XLVIII 

4. w sprawiewyrażenia zgody na współdziałanie z innymi gminami przez zawarcie 
umowy partnerskiej w zakresie realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Budowa 
szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej”; Druk Nr 22/2018XLVIII 

 
/wniosek Wójta o wprowadzenie uchwał do porządku obrad stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze wnioski do porządku obrad dzisiejszej sesji? 
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Innych wniosków do porządku obrad nie było.  
 
Wobec braku kolejnych wniosków Przewodniczący przystąpił do głosowania nad 
wprowadzeniem do porządku obrad sesji kolejnych projektów uchwał.  
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2018 rok; Druk Nr 19/2018XLVIIIbyło  
15 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2018-2028; Druk Nr 20/2018XLVIIIbyło  
15 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem projektu uchwały w sprawiewyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
Darłowo do projektu pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i 
Grabowej” w ramach działania 4.9 Rozwój zasobów endogenicznych Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020; 
Druk Nr 21/2018XLVIIIbyło  
15 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z 
innymi gminami przez zawarcie umowy partnerskiej w zakresie realizacji 
przedsięwzięcia pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i 
Grabowej”;  
Druk Nr 22/2018XLVIIIbyło  
15 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
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Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad po przyjętych zmianach.  
 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  
1. Sprawy organizacyjne: 
1.1. Otwarcie obrad. 
1.2. Stwierdzenie kworum. 
1.3. Ustalenie porządku obrad.  
1.4. Przyjęcie protokołu z dnia 26 marca 2018 roku z XLVI sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo. 
1.5. Przyjęcie protokołu z dnia 24 kwietnia 2018 roku z XLVII sesji VII kadencji Rady Gminy 

Darłowo. 
2. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz z podaniem aktualnej 

sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 
3. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między sesjami. 
4. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        
5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na XLVI sesji Rady Gminy Darłowo oraz w okresie 

między sesjami.                              
6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami.  
7. TRYBUNA OBYWATELSKA. 
8. Czas dla samorządu. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LV/461/2014 Rady Gminy 

Darłowo z dnia 24 października 2014 roku w sprawie przyjęcia Programu Gminy Darłowo w zakresie 
profilaktyki i opieki nad dzieckiem i rodziną na lata 2014-2020. Druk Nr 1/2018XLVIII 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Darłowie z działalności w 2017 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej. Druk Nr 2/2018XLVIII 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania 
Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2016-2018 za 2017 rok. Druk Nr 3/2018XLVIII 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Uzależnień dla Gminy Darłowo za 2017 rok.                                              
Druk Nr 4/2018XLVIII 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dotyczy części nieruchomości nr 181/3 w obrębie Dąbki).                                           
Druk Nr 5/2018XLVIII 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dotyczy działki nr 43/6 i 43/7 w obrębie Rusko). Druk Nr 6/2018XLVIII 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dotyczy działki nr 51/3 i nr 51/4 i nr 51/5w obrębie Wicie). Druk Nr 7/2018XLVIII 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Druk Nr 
8/2018XLVIII 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpieliskowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2018 r. Druk Nr 9/2018XLVIII 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (dotyczy działki nr 
316/3 w obrębie Porzecze). Druk Nr 10/2018XLVIII 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy 
Gminy Darłowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 roku”. Druk Nr 11/2018XLVIII 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy 
Darłowo za rok 2017”. Druk Nr 12/2018XLVIII 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 25 stycznia 2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego Gminy Darłowo zmienionej uchwałą Nr IX.75.2015 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 12 czerwca 2015 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Darłowo. Druk Nr 13/2018XLVIII 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemu. Druk Nr 14/2018XLVIII 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach. 
Druk Nr 15/2018XLVIII 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXVI/210/2012 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 12 listopada 2012 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. Druk Nr 16/2018XLVIII 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dotyczy działki nr 278/54 w obrębie Bobolin). Druk Nr 17/2018XLVIII 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dotyczy działek nr 44/12, 44/13, 44/14 w obrębie Rusko). Druk Nr 18/2018XLVIII 

27. Wolne wnioski. 
28. Zamknięcie obrad.  
 
Punkt 27 otrzymuje brzmienie:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2018 rok. 
Druk Nr 19/2018XLVIII 

Punkt 28 otrzymuje brzmienie:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2018-2028. Druk Nr 20/2018XLVIII 

Punkt 29 otrzymuje brzmienie:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
Darłowo do projektu pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i 
Grabowej” w ramach działania 4.9 Rozwój zasobów endogenicznych Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020.  
Druk Nr 21/2018XLVIII 
 
Punkt 30 otrzymuje brzmienie:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z innymi 
gminami przez zawarcie umowy partnerskiej w zakresie realizacji przedsięwzięcia pod 
nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej”. Druk Nr 
21/2018XLVIII 

Punkt 31 otrzymuje brzmienie:  
Wolne wnioski. 

Punkt 32 otrzymuje brzmienie:  
Zamknięcie obrad. 

 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
porządek sesji został przyjęty. 
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Na tym punkt zakończono. 
 
 
Ad. 1.4. 
Przyjęcie protokołu z dnia 26 marca 2018 roku z XLVI sesji VII kadencji Rady Gminy 
Darłowo. 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Wiceprzewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 1.5. 
Przyjęcie protokołu z dnia 24 kwietnia 2018 roku z XLVII sesji VII kadencji Rady 
Gminy Darłowo. 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 

W dniu 29 marca odbyła się narada koordynacyjna z firmą w sprawie inwestycji 
„Budowa Centrum Sportów Wodnych w Uzdrowisku Dąbki”. Tam praca wre i te centrum jest 

Ad. 2.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                       
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 
 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo na wstępie przywitał wszystkich 
obecnych     i przedstawił pokrótce sprawozdanie z działalności w okresie miedzy sesjami.  
 

Pan wójt powiedział, że jeszcze raz chciałby podziękować wszystkim za przybycie. 
Późno jest ta sesja ale to wynika z obowiązków jakie miał i o których na końcu powie. 
Pomiędzy sesjami to okres dosyć odległy bo od 27 marca, kiedy to była sesja zwyczajna. 
Wtedy pan wójt spotkał się z firmą w sprawie dalszego opracowywania studium 
uwarunkowań i kierunków rozwoju Gminy Darłowo. Pan wójt powiedział, że rzeczywiście te 
prace na skutek wiatrakowej zostały zahamowane i podjęliśmy uchwałę o przystąpieniu do 
tych małych planów żeby uratować jeszcze te tereny, które można na podstawie starego 
studium i jeżeli jest taka możliwość zmienić je na tereny budowlane. Pan wójt powiedział, że 
myśli, że takie te małe plany w ciągu dwóch lub trzech miesięcy będą zatwierdzone i 
powrócimy dalej do dalszego etapu prowadzenia prac nad studium.  
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już budowane. Chcielibyśmy, żeby jak najwięcej tych prac budowlanych było wykonanych 
przed sezonem letnim.  

 
(Radny pan Michał Górski wyszedł z sali obrad) 
 
 
W dniu 4 kwietnia 2018 roku została podpisana umowa na budowę świetlicy wiejskiej 

w miejscowości Zielnowo jako lokalnego centrum rekreacji i turystyki nad rzeką Wieprzą. To 
jest etap robót wykończeniowych.  

 
W dni 5 kwietnia 2018 roku pan wójt spotkał się z panią Krystyną Krakowiak Sołtys 

Sołectwa Cisowo w sprawie tablic sołeckich w miejscowości i programu w który sołectwo 
weszło. Jest to program z fundacją „Masz głos”, które zgłosiło Gminę Darłowo do plebiscytu 
na Super Samorząd 2018 roku. Pan  wójt powiedział, że pani sołtys otrzymała środki na 
realizację tych tablic. Część tablic wykonamy w ramach współpracy w ramach projektu z 
numerami domów. Pan wójt powiedział, że 25 maja 2018 roku w Zamku Królewskim w 
Warszawie odbędzie się uroczyste wręczenie nagród i być może Gminie Darłowo, która jest 
nominowana, być może uda się uzyskać ten tytuł Super Samorządu 2018 roku.  

 
W dniu 12 kwietnia 2018 roku pan wójt spotkał się z przedstawicielami Spółki 

Gazowniczej w Koszalinie odnośnie realizacji inwestycji gazowej w Dąbkach. Pan wójt 
powiedział, że ze spółka gazownicza było jeszcze wiele spotkań i zamierzeń, które za 
chwileczkę przedstawi.  

 
W dniu 16 kwietnia 2018 roku w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z dyr. panią 

Moniką Malitowską i dyr. Michałem Żuber z Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Koszalinie było to podpisanie umowy o współpracy w sprawie budowy 
ścieżki rowerowej szlaku R-10. Gmina także zabezpieczyła środki własne w kwocie 
150 000,00 zł na realizację tego zadania. Ta ścieżka jest już budowana i będzie bardzo dużą 
atrakcją turystyczną dla rowerzystów.  

 
(Radny pan Michał Górski wrócił na salę obrad) 
 
 
W dniu 18 kwietnia 2018 roku pan wójt wraz z Prezesem GZUP Sp. o. o. z panem 

Błaszczakiem spotkali się z przedstawicielem ratowników morskich w sprawie organizacji 
sezonu letniego. Jest to bardzo poważny problem na terenie gminy i wiemy, że wiele naszych 
sąsiednich samorządów boryka się także z tymi problemami odnośnie ratowników. Ale w 
przypadku Gminy Darłowo te miejsca mamy zapewnione i bezpieczne na sezon w tym roku. 
O tym będzie także uchwała o kąpieliskach, czyli też bezpieczeństwa nad morzem.  

 
W dniu 24 kwietnia 2018 roku pani Wiesława Polakowska Sołtys Pęciszewka spotkała 

się z Wójtem w sprawie ogródków działkowych. Pan wójt powiedział, że rozmawiali także z 
agencją i również dzisiaj będzie podjęta chwała w sprawie prac nad planem w strefie Bi C 
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Uzdrowiska Dąbki, gdzie po zmianie tego planu będzie możliwe przekazanie tych ogródków 
działkowych mieszkańcom. Obecne przeznaczenie nie pozwala. Pani Wiesława współpracuje 
także żeby w Pęciszewku pociągnąć gaz. Będzie następne spotkanie, którego termin jest już 
wyznaczony z mieszkańcami Pęciszewka na temat dalszego rozwoju sieci gazowniczej w 
miejscowości Pęciszewko. Także spółka Gazownicza jeszcze w tym roku wykona sieć do 
Pęciszewka. Przy tym pan wójt powiedział, że odbył spotkanie w Koszalinie w celu 
podpisania umowy ze Spółką Gazowniczą o dalszym rozwoju sieci gazowniczej w Gminie 
Darłowo i tu taka sieć w przyszłym roku będzie wykonywana przez cała gminę poprzez 
Zakrzewo, Sulimice, Barzowice i będzie szła do Jarosławca a w drugim etapie także do 
Wicia. Takie porozumienie na temat współpracy zostało podpisane.  

 
W dniu 25 kwietnia 2018 roku pana wójta odwiedziła pan Paweł Faryno Komendant 

Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Sławnie w sprawie organizacjiPowiatowego Dnia 
Strażaka, ale także w sprawie dofinansowań dla samochodu pożarniczego, co zostanie 
omówione na końcu sprawozdania.  

 
W dniu 25 kwietnia 2018 roku w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie w sprawie 

opracowania herbu Gminy Darłowo. Gmina nie ma tego herbu. Zawsze się przymierzaliśmy 
do tego, aczkolwiek bardzo ciężko znaleźć specjalistów, którzy z komisją heraldyczną będą 
potrafili uporać się z opracowaniem i dyskusjami na temat uzasadnienia tego herbu. Wszystko 
idzie do przodu. Umowa została podpisana i ten herb będzie podpisany.  

 
W dniu 26 kwietnia 2018 roku odwiedzili nas państwo S. ze Słowina dziękując tu 

samorządowi i radnemu a także wszystkim, którzy brali udział w tej akcji ratowania 
poszkodowanych w wypadku, także strażakom ze strony gminy. Państwo S. dostrzegli jak 
bardzo duże było zaangażowanie i świetlicy i radnego i straży i chcieli bardzo ze swojej 
strony podziękować.  

 
W dniu 26 kwietnia 2018 roku Spółka Lekarska Dec i Partnerzy NZOZ Przychodnia 

Rodzinna podpisała z Gminą Darłowo umowę dotycząca programu profilaktyki szczepień 
przeciwko grypie dla mieszkańców po 65 roku życia na 2018 rok. takie szczepienia będą 
możliwe od miesiąca września dla mieszkańców gminy wiejskiej Darłowo.  

 
W dniu 7 maja 2018 roku została podpisana umowa na przebudowę drogi gminnej 

Cisowo – Zakrzewo – Kopnica – Drozdowo, etap II. Tu także uzyskaliśmy dofinansowanie z 
Urzędu Marszałkowskiego z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Podpisanie umowy z 
Wicemarszałkiem na tę dotację będzie w przyszłym tygodniu. Pan Wicemarszałek Sobieraj 
się do nas wybiera i będzie taka umowa podpisana.  

 
W dniu 7 maja 2018 roku odbyło się spotkanie z pracownika Bibliotek gminnych z 

okazji Dnia Bibliotekarza.  
 
W dniu 10 maja 2018 roku odbyło się spotkanie w sprawie szamba w miejscowości 

Pęciszewko. Właściciel działki ma pretensje, że szambo leży na działce którą nabył i ma 
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prośbę żeby gmina wykonała jak najszybciej kanalizację do tej miejscowości. Pan wójt 
powiedział, że gmina ma takie zamierzenie, tylko, że to jest takie zamierzenie, którego nie 
realizujemy od razu, tylko wykonywany jest już projekt tej sieci kanalizacyjnej. A nabywca 
tej działki nabywając tę działkę oświadczył, że nie będzie robił przeszkód przez 10 lat w 
sprawie korzystania z tego zbiornika szamba w miejscowości Pęciszewko dla osób, które z 
niego korzystają. Pan wójt powiedział, że jeszcze będziemy występować z możliwością 
przejęcia tej części działki od właściciela i zaproponujemy jakąś inną działkę, żeby 
mieszkańcy czuli się bezpieczni.  

 
W gminie było wiele wyjazdów w teren, miedzy innymi do Hospicjum w Darłowie, 

gdzie była zbiórka zakładowa. Pracownicy zebrali znaczną ilość materiałów, które przekazane 
zostały dla Hospicjum.  

 
W dniu 5 kwietnia 2018 roku odbyło się spotkanie w Urzędzie Morskim z Dyrektorem 

panem Włodzimierzem Kotuniakiem w sprawie kładki na przekopie jeziora Kopań. W 
porozumieniu z Dyrektorem Urzędu Morskiego zostało zlecone wykonanie naprawy tej 
kładki i tutaj gmina wykonała prace a Urząd Morski dał materiał czyli drewno na tę kładkę. 
Kładka jest wykonana i będzie służyła turystom na ten okres sezonu letniego.  

 
Także były poruszone inne sprawy dotyczące gminy. Pan wójt powiedział, że poruszył 

temat jak co roku refulacjiw miejscowości Wicie, bo tam ten stan plaży i przywydmia z roku 
na rok bardzo się pogarsza pomimo, że mamy tą refulację ten brzeg jest stale zabierany. W 
tym roku poszło pismo o uprzątnięcie powalonych drzew, które w dalszym ciągu zagrażają na 
klifie. Zagrażają turystom, bo oni praktycznie się poruszają pod samym klifem, wiec to należy 
do działań Urzędu Morskiego.  

 
W dniu 9 kwietnia 2018 roku odbyło się spotkanie w Sławnie z panem wójtem 

Stachowiakiem w sprawie Przystani Kajakowej w Kowalewicach. Będziemy ponownie przy 
współpracy z Gminą Sławno aplikować o środki na przystanie kajakowe z programu 4.9 o 
czym dzisiaj będą uchwały.  

 
W dniu 10 kwietnia 2018 roku odbył się przejazd po drogach powiatowych wraz z 

przedstawicielem powiatu. Było to w miejscowościach Zakrzewo, Kopań, Leśnica i Słowino 
o czym tutaj informowaliśmy na poprzedniej sesji bo jest uchwała w sprawie dotacji dla dróg 
powiatowych. Taka dotacja będzie możliwa po pozytywnym rozstrzygnięciu przetargu 
drugiego. Na pierwszy przetarg żadna firma nie przystąpiła i teraz jest drugi raz ogłoszony.  

 
W dni 13 kwietnia 2018 roku odbyło się symboliczne wbicie pierwszej łopaty na 

budowie centrum sportów wodnych w Dąbkach i to otworzyło te prace budowlane. Cieszymy 
się, że ta budowa tak szybko postępuje.  

 
W dniu 17 kwietnia 2018 roku wójt z panią skarbnik byli w Szczecinie w celu 

podpisania umowy na dofinansowanie budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowości 
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Zakrzewo i Kowalewice. Aneks dotyczył pierwszego etapu, gdzie zmiana była terminu o 
jeden miesiąc. Było to wydłużenie terminu.  

 
W dniu 19 kwietnia 2018 roku został udzielony wywiad na temat walorów 

turystycznych Gminy Darłowo. Pan wójt powiedział, że dzisiaj także odbył się wywiad na 
temat ośmiorniczek.  

 
Wczoraj odbyła się rozprawa w Naczelnym Sądzie Administracyjnym w Warszawie, 

w której wójt uczestniczył, która dotyczyła farmy wiatrowej Barzowice w sprawach 
podatkowych na interpretację indywidualną wójta gminy Darłowo. Pan wójt powiedział, że 
interpretacja dotyczyła wartości pierwotnej od jakiej ma być wysokość podatku ustalana. 
Wyrok w tej sprawie będzie w dniu 30 maja.  

 
 W okresie między sesjami wójt uczestniczył w sesji Rady Miejskiej Darłowo, gdzie 

podziękował radnym za dotację, na którą została podjęta uchwała. Dotyczyło to oddziału 
wewnętrznego w szczególności przeróbek, prac budowlanych, które pozwolą na utworzenie 
przychodni dla lekarzy. Te prace już dobiegają końca. Pan wójt powiedział, że był 
podziękować za tę współpracę.  

 
W dniu 27 marca pan wójt uczestniczył w konkursie Złota Muszla i tego dnia także w 

Zarządzie OSP. W dniu 28 marca uczestniczył w Zarządzie DLGR. W dniu 29 marca odbyło 
się spotkanie ze Stowarzyszeniem Przyjaciół Uzdrowiska Dąbki i lekarzem uzdrowiskowym 
w sprawie funkcjonowania uzdrowiska. W dniu 7 kwietnia odbyła się Skarbnica Kultury 
Wiejskiej w Dobiesławiu, w której wójt uczestniczył. Pan wójt powiedział, że w dniu 10 
kwietnia odbyło się zebranie Stowarzyszenia Agroturystycznego Ziemi Darłowskiej Zagroda. 
W tym dniu odbyło się także zebranie wiejskie w Żukowie Morskim, w którym wójt 
uczestniczył. W dniu 14 kwietnia odbył się Kongres Kobiet w Gminie Darłowo, w którym 
wójt otrzymał nagrodę dla pracodawcy, który szanuje prawa kobiet. W tym samym dniu było 
spotkanie w Jeżycach Seniorzy-Seniorom, w którym także pan wójt wraz z panią kierownik 
GOPS uczestniczyli. W dniu 16 kwietnia odbył się także Zarząd OSP. Tego dnia także odbyło 
się szkolenie w Porzeczu w sprawie programu dotacyjnego Społecznik. W dniu 17 kwietnia 
niestety był nieszczęśliwy wypadek w Słowinie, gdzie wójt uczestniczył z racji zarządzania 
kryzysowego. Pan wójt powiedział, że straszny ten wypadek był i niestety dwie osoby nie 
przeżyły. Oby więcej takich nieszczęść nie było w naszej Gminie. W dniu 19 kwietnia odbyło 
się posiedzenie komisji rewizyjnej. Tego samego dnia odbyło się także zebranie wiejskie w 
Dąbkach. W dniu 23 kwietnia pan wójt brał udział w szkoleniu na temat ochrony danych 
osobowych RODO w Policach. Szkolenie było dla wójtów i burmistrzów odnośnie nowego 
systemu zabezpieczeń, które będzie obowiązywało. W dniu 24 kwietnia odbyło się 
posiedzenie komisji gospodarki rolnej i komisji uzdrowiskowej oraz sesja w trybie 
nadzwyczajnym. W dniu 24 kwietnia odbyła się również rada programowa i walne zebranie 
DARLOT. W dni 25 kwietnia wójt uczestniczył w zebraniu wiejskim w Kopnicy. Wójt 
uczestniczył również w uroczystości obchodów Konstytucji 3 Maja. W dniu 10 maja 
uczestniczył w debacie społecznej organizowanej w Darłowie na temat „Moje bezpieczne 
wakacje”, która odbyła się wspólnie z policją. W dniu 11 maja odbyło się spotkanie odnośnie 
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wydawania zezwoleń na sprzedaż też alkoholu i zasad usytuowania punktów sprzedaży. W 
dniu 15 maja odbyło się spotkanie ze stowarzyszeniem Uzdrowiska Dąbki. W dniu 15 maja 
odbyły się powiatowe obchody Dnia Strażaka.  

Pan wójt na zakończenie powiedział, że gmina w tym okresie podała do Inspektora 
Nadzoru Budowlanego inwestycję przeciwpowodziową, czyli ten wał, który w dalszym ciągu 
jest tylko zagrodzony workami. Inspektor Nadzoru Budowlanego podjął już działania w 
sprawie ustalenia podmiotu, który ma to po prostu naprawić.  

 
Pan wójt powiedział również, że dzisiaj odbyło się spotkanie z panem Piotrem 

Słupskim Komendantem Gminnym w sprawie nabycia samochody dla OSP i w dniu 
dzisiejszym dostaliśmy potwierdzenie z Komendy Wojewódzkiej Straży Pożarnej w 
Szczecinie, że jesteśmy jedną z czterech gmin dla której dano dofinansowanie na samochód. 
Pan wójt powiedział, że kwota 371 600,00 zł jest kwotą którą wstępnie komenda powiedziała, 
że nam tyle przeznaczy. Pan Wójt powiedział, że są to środki z komendy wojewódzkiej a nie 
jeszcze z Wojewódzkiego  Funduszu Ochrony Środowiska. Pan wójt powiedział, że myśli, że 
samochód dla jednostki w Stary Jarosławiu będziemy mgli zrealizować. Pan wójt powiedział, 
że dodatkowo też uzyskał informację, że OSP Sulimice też otrzyma dotację w kwocie 
30 000,00 zł na zakup motopompy i tu musi z panią skarbnik pomyśleć, żeby na kolejnej sesji 
zabezpieczyć środki własne, czyli 20% będziemy musieli zadeklarować. Pan wójt powiedział, 
że myśli, że to nam się uda. Także w jakiś sposób dla strażaków ten budżet układa się 
pozytywnie.  

 
Poza tym pan wójt powiedział, że spotkały też nas przykre sprawy i to zarówno gmina 

jak i powiat sławieński podały dwie osoby tj. członków spółki  wodno-ściekowej o utracone 
dochody w ramach członkostwa ze spółki wodno-ściekowej. Z drugiej strony pan wójt dzisiaj 
podpisał akt notarialny nabycia działki w Dąbkach. Jest to prawie osiem tysięcy metrów. Taką 
uchwałę gmina podejmowała. Pan wójt powiedział, że obok oczyszczalni ścieków ten 
budynek socjalny wraz z terenem gmina za zaległości podatkowe uzyskała. Także stała się 
właścicielem. Pan wójt powiedział, że jeżeli będzie ta objazdówka radnych to też tam 
podjedziemy i zobaczymy jak to wygląda.  
 
/szczegółowe sprawozdanie z działalności wójta w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu/ 
 
 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo przedstawił również kondycję finansową 
Gminy Darłowo.  
 
Pan Wójt powiedział, że środki do dyspozycji na rachunku bankowym to 3 208 615,00 zł.  
Wydatki do poniesienia w najbliższych dniach to 941 538,00zł. Głównie są to faktury za 
usługi i zakupy do zapłaty.  
 
/Kondycja finansowa Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/  
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Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 3.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił realizację uchwał Rady Gminy w 
okresie między sesjami. Na ostatnich sesjach Rady Gminy Darłowo, które odbyły się w 
dniach 26 marca i 24 kwietniałącznie podjęto 19 uchwał. Przedmiotowe uchwały zostały 
wysłane do organów nadzoru tj. wojewody i regionalnej izby obrachunkowej a następnie 
przekazane pracownikom  Urzędu Gminy Darłowo i kierownikom gminnych jednostek 
organizacyjnych do realizacji.  
 
/sprawozdania z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 8 i nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Pan wójt odpowiedział, że na razie będzie to sieć przesyłowa właśnie przechodząca przez te 
miejscowości w tym także Drozdowo i oczywiście w tych miejscowościach będzie możliwy 
dalszy rozwój sieci gazowniczej, czyli te miejscowości będą podłączane. W pierwszej 
kolejności bezpośrednio pójdzie to z Barzowic na Jarosławiec, ale tu będziemy rozmawiać 
dużo, żeby z Rusinowa poszła nitka do Wicia, gdyż tam widzimy bardzo duże źródło 
odbiorców tego gazu. Pan wójt powiedział, że o to bardzo wnioskował i myśli, że tu zakład 
gazowniczy się do tego przychyli. Pan wójt powiedział na czym ma współpraca polegać, bo 
jednocześnie zakład gazowniczy żeby rozwijać tę sieć wiadomo, że chce ponosić jak 

Ad.4. 
Interpelacje Radnych.  
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś chciałby zgłosić 
interpelacje?  
 
Pan radny Waldemar Bonk powiedział, że chciałby tylko zadać pytania dotyczące 
działalności pana wójta w okresie między sesjami. Pan radny powiedział, że chodzi mu 
głównie o tę trasę sieci gazowej, która miałaby powstać między Darłowem a Barzowicami na 
dzień dzisiejszy. Czy jest w jakiś sposób dookreślono jak to miałoby to być z Zakrzewem, 
Kopnicą i Drozdowem po drodze? Czy to byłyby sieci wewnętrzne? Czy one na razie nie 
wchodzą w zakres?  
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najmniejsze opłaty i tu już Gmina Postomino podjęła taką uchwałę zmniejszającą kwotę za 
umieszczenie w pasie drogowym tych sieci i my tez troszeczkę obniżymy te opłaty, choć u 
nas po drogach będą to symboliczne odcinki, wiec gmina nie dużo straci a więcej zyska.  
 
Pan radny Waldemar Bonk podziękował wójtowi za odpowiedź i powiedział, że wynika z 
tego, że jest szansa dla Wicia również żeby było ekologiczne.   
 
Pan wójt potwierdził i powiedział, że w ciągu dwóch lat już będzie podłączone. Zakład 
Gazowniczy bardzo szybko chce ruszyć do realizacji.  
 
Pan radny Waldemar Bonk powiedział, że drugie jego pytanie będzie dotyczyć tego spotkania 
w Urzędzie Morskim z dyrektorem. Czy jakieś deklaracje konkretne dotyczące refulacji albo 
usunięcia tych wiatrołomów – drzew, które pospadały – czy padły jakieś terminy konkretne, 
czy nie?  
 
Pan wójt powiedział, że niestety odnośnie refulacji konkretne tutaj deklaracje nie padły. 
Raczej dyrektor będzie się starał o tą refulację, dlatego w ubiegłym tygodniu wyszło pismo do 
urzędu morskiego odnośnie tego czy ta refulacja będzie czy nie i czy te wiatrołomy zostaną 
posprzątane, bo niestety my też musimy być przygotowani na to, że mogą być jakieś 
niezadowolenia z tego tytułu. Pan wójt powiedział, że myśli, że nie jest tragiczna sytuacja na 
plaży w Wiciu, gdzie też obroniliśmy nasze przejście po raz kolejny zabezpieczając je na 
zimę, aczkolwiek poprosi pana dyrektora o troszeczkę tego piachu żeby tę estetykę plaży 
poprawić to by było bardzo dużo.  
 
Pan Przewodniczący zapytała pana radnego czy odpowiedź pana wójta jest wystarczająca? 
 
Pan radny Waldemar Bonk odpowiedział, że tak i podziękował.  
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze interpelacje.  
 
Nikt nie zgłosił interpelacji.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 5.  
Odpowiedzi na interpelacje radnych i wnioski sołtysów zgłoszone na XLVI Sesji Rady 
Gminy Darłowo oraz w okresie między sesjami.  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie między sesjami 
radni złożyli 3 interpelacje, na które udzielono odpowiedzi. Przedstawiciele jednostek 
pomocniczych - sołtysi złożyli 15 wniosków. Udzielono odpowiedzi na 13 wniosków. Dwa 
wnioski są w trakcie rozpatrywania.  
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/Sprawozdanie z odpowiedzi na interpelacje i wnioski stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 6.  
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  
 

Pan Grzegorz Hejno Pprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił 
sprawozdanie z  działalności w okresie między sesjami.  
 
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Pan Kazimierz Szewczuk Radny Rady Powiatu w Sławnie podziękował za udzielenia głosu i 
powiedział, że głównym celem jego tutaj wizyty jest zapromowanie fundacji. Powstała 
fundacja samorządowa Przyjaciół Ziemi Sławieńskiej. Pan radny powiedział, że większość 
już zapewne spotkała się z ta nazwą na spotkaniu integracyjnym samorządowców, które 
odbyło się około dwa miesiące temu w starostwie. Pan radny powiedział jak on widzi 
działalność tej fundacji. Mówca powiedział, że jest to fundacja samorządowców i przyjaciół. 
Jeżeli wszyscy zaangażujemy się niezależnie od opcji politycznej i zapatrywania – bo 
niektórzy mają zdanie o naszym szpitalu powiatowym, że to jest studnia bez dna i po co 
cokolwiek tam inwestować czemu też przyznaje rację – powiedział, pan radny. Z drugiej 
strony jest to nasz szpital. Pan radny powiedział, że jego marzeniem jest żeby ze swojej diety 
jaką dostają odpisali na ten fundusz to byłoby fajnie, ale nie każdemu z różnych powodów to 
pasuje i proponowałby zaangażowanie się takie osobiste w sensie tym, że jeżeli państwo 
udaliby się do jakiś przedsiębiorców, czy znajomych czy ludzi dobrej woli i przekazali im 
informację, że jest taka fundacja działająca w sumie dla nas i dla naszego dobra, to bardzo 
prosi o zaangażowanie. Pan radny powiedział, że tak jak tam w ulotce napisano działamy 
praktycznie od stycznia tego roku. Ona jeszcze nie okrzepła w sile informacji na terenie 

Ad. 7.  
TRYBUNA OBYWATELSKA. 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  
 
W tym punkcie głos zabrali: 
 



Strona 15 z 49 
 

powiatu, ale na ternie Gminy Malechowo są już ciekawe wpłaty na konto. Są to kwoty na 
dwieście złotych, trzysta złotych, dwieście pięćdziesiąt złotych, w sumie sporo jest tych wpłat 
po sto złotych, czyli zdawało by się tych drobnych składałaby się na jakąś konkretną kwotę. 
Pan radny powiedział, że jest po rozmowie z dyrektorem szpitala sławieńskiego, jest nowy 
dyrektor i naprawdę prężnie działa i chwała dla niego podjęty trud. Pan radny powiedział, że 
ustalili z dyrektorem priorytety ewentualnych potrzeb w sensie, że nie będziemy pokrywać 
żadnych zobowiązań finansowych ani spłacać długu tylko chcemy pomóc przy zakupie 
sprzętu medycznego czy rehabilitacyjnego w zależności od danej sytuacji i od tego na co 
będzie nas stać jako fundację. Chcemy kupić co najbardziej będzie potrzebna dla szpitala. Pan 
radny powiedział, że szpital zatrudnia nowych lekarzy. Przypomniał, że w poprzednim 
okresie lekarze uciekali ze szpitala, a w tej chwili potrafił przekonać wielu specjalistów. Pan 
radny powiedział, że ogólnie mówiąc, to jest tak jak najlepszy kierowca usiądzie do maluszka 
to nie wygra ze współczesnym samochodem, tak i tu najlepszy specjalista bez wsparcia 
technicznego jest tylko człowiekiem. Pan radny bardzo prosił o wsparcie w sensie 
logistycznym tej fundacji i powiedział, że dlatego tu przyjechał, żeby prosić radnych a po 
sesji żeby zostali parę minut to poda szczegóły, żeby teraz już nie rozwijać tematu. Mówca 
powiedział, że liczyłby na wsparcie finansowe ale dodatkowo na logistyczne.  
 
Pani Krystyna Krakowiak Sołtys Sołectwa Dobiesław powiedziała, że chciałaby zapytać 
odnośnie gazyfikacji naszej gminy bo cieszy się i tego nie ukrywa z tego, że coś zaczyna się 
w tym kierunku robić, bo w końcu mamy XXI wiek. Mówczyni powiedziała, że chciałaby się 
dowiedzieć czy w najbliższym terminie, albo czy w ogóle w planach jest również zakładanie 
gazu po drugiej stronie gminy po stronie Boryszewa, Dobiesławia, Wiekowa i Wiekowic, 
ponieważ jest to jakby gorsza część gminy w sensie takim, że niema tu tego morza bardzo 
blisko ani jeziora i jesteśmy trochę tutaj zawsze mniej dofinansowywani niż inni. W związku 
z tym bardzo chciałaby wiedzieć jak to by wyglądało. Czy to jest tylko dla jednej drugiej 
gminy czy także dla innych?  
 
Pan wójt powiedział, że wszystkie te działania zakładu gazowniczego podparte są 
określonymi analizami i chęcią przyłączenia mieszkańców. Też jest ważna informacja dla 
zakładu gazowniczego od przyszłych użytkowników czy jest takie zainteresowanie i między 
innymi takie spotkanie pani Sołtys Pęciszewka zainicjowała bo zebrała bardzo dużo 
mieszkańców sołectwa i napisała pismo w sprawie chęci spotkania i omówienia problemu. 
Już tu zakład gazowniczy się spotkał. Pan wójt powiedział, że myśli, że tę sprawę także 
poruszymy teraz na zebraniu i jakby poszło z sołectwa pismo z osobami zainteresowanymi, to 
myśli, że o wiele szybciej zakład gazowniczy podejmie reakcję widząc, że jest nowe źródło 
odbiorców. Pan wójt powiedział, że Jarosławiec, Barzowice, bardzo duży zakład 
przetwórstwa, Wicie i Dąbki są dużymi odbiorcami, więc oni szybciej, ale wiadomo, że po 
drodze można te miejscowości może mniej zainteresowane też można podpiąć. Na zebraniu z 
mieszkańcami porozmawiamy i zaproponujemy, żeby sołectwo też jakby listę 
zainteresowanych osób zrobili, bo wtedy zakład gazowniczy też to sobie analizuje czy mu się 
to opłaca i czy może tam nitkę pociągnąć. I to właśnie na tym polega, żeby po prostu 
rozmawiać między sobą o tym co chce się wcześniej czy później osiągnąć.  
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Pan Mieczysław Wrona Sołtys Sołectwa Nowy Jarosław powiedział, że przez Stary Jarosław 
będzie szła nitka do Darłowa i czy tę nitkę, można by wykorzystać do wsi Stary Jarosław, 
Nowy Jarosław, Krupy i Sińczyca? Czy na ten temat były rozmowy.  
 
Pan wójt odpowiedział, że na ten temat niestety nie rozmawiał zprezesem, ale myśli, że o tym 
temacie wkrótce porozmawiają. To nie jest ta nitka, która już odprowadza do poszczególnych 
miejscowości. To jest wysokie ciśnienie i jest jakby potrzeba ponownego położenia sieci, bo 
dopiero w Darłowie to jest rozprężane. Tam jest rozdzielnia. Ale jeżeli będzie 
zainteresowanie ze strony sołectw, my wyślemy taką deklarację, żeby zakład gazowniczy 
jednak myślał o tym.  Teraz zobowiązaliśmy się do obniżenia tej opłaty żeby ta sieć też się 
rozszerzała. Pan wójt powiedział, że myśli, że ze strony rządu będzie coraz więcej tych dopłat 
bo wiemy co się dzieje z tym środowiskiem, żeby bezpieczne źródła energii były i ten gaz, 
który nie powoduje żadnych zanieczyszczeń i żeby te ogrzewanie też się rozwijało. Będziemy 
informować.  
 
Pan Jan Górski Dyrektor OR KRUS w Koszalinie powiedział, że wzruszający był ten apel 
pana radnego i jest pod wrażeniem, że taka subtelność głosu jest tez pana radnego i dlatego 
tak to na niego zadziałało, natomiast niewątpliwie szpital w Sławnie jest jakimś dramatem 
naszej ziemi a jednocześnie wszyscy chcemy, żeby on był. Mówca powiedział, że w ostatnich 
tygodniach osobiście z przyczyn osobistych lustrował teren szpitala ale też jednocześnie jako 
członek Rady Społecznej Szpitala Wojewódzkiego w Koszalinie może powiedzieć, że takich 
dramatycznych różnic w otoczeniu szpitala rzadko kiedy na niewielkim terytorium można 
dostrzec. Przepaść. Panie radny będziemy pana wspierać i nic więcej nie powiemy bo nie 
znamy do końca fundacji. Mówca powiedział, że też był zaskoczony dzisiaj na sali. Poza tym 
pan Jan Górski powiedział, że występuje tu jako mieszkaniec gminy ale też jako osoba 
pełniąca pewną funkcję społeczną ze swojej instytucji zachęca do tych wszystkich działań 
prewencyjnych wszystkich do działań w konkursie na bezpieczne gospodarstwo rolne. 
Mówca powiedział, że miał okazję relacjonować przestrzeń rolną ziemi darłowskiej i historię 
rolnictwa i może powiedzieć, że było spotkanie w Boninie i tam puszczał informację, która do 
trzech rolników dotarła. Mówca powiedział kto będzie startował z naszego terenu w 
konkursie na bezpieczne gospodarstwo rolne. Innych też zachęcił. Mówca podziękował za 
wszelkie inicjatywy ze strony naszych świetlic i szkół, które podejmują ogromne wyzwania, 
że te konkursy są ważne. Wypadkowość w zachodniopomorskim spada i cieszymy się z tego 
wszyscy na przestrzeni rolnej. Mówca zachęcał do współpracy z wszystkimi instytucjami 
rolnymi, co pan wójt też czyni. Mówca zachęcał do walki o przestrzeń naszą. Powiedział, że 
jako regionalista walczy o przestrzeń Gminy Darłowo niezależnie od tego z kim go ktoś 
gdzieś utożsamia. Mówca poruszył też temat boiska w Pęciszewku i powiedział, że jest to 
atrakcyjna miejscowość. Poza tym wypowiedział się na temat przestrzeni wokół Bukowa 
Morskiego.Poza tym mówca powiedział, że wiele wątków mu się nasunęło, bo jest 
propozycja na opracowanie herbu. Dwadzieścia lat temu Regionalna Izba Tradycji 
opracowała herb i prosi się tej zasady trzymać, bo nam przysługuje herb Ziemi Darłowskiej, 
który jest jednoznaczny z herbem miasta Darłowa. Możemy jakość nanieść drobną zmianę, 
ale Ziemia Darłowska jest historycznie przypisana i Gmina Darłowo jest historycznie 
przypisana do Ziemi Darłowskiej i ma prawo do tego samego herbu co miasto Darłowo. 
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Oczywiście ważnym jest w dzisiejszych czasach absolutnie, żeby Urząd Heraldyczny 
zatwierdził. Nie rezygnujmy z tego. Mówca powiedział, że ma materiały w Izbie Tradycji 
dotyczące herbu. Mówca podziękował za współprace i powiedział, że jest ogólnie dostępny i 
życzył wszystkiego dobrego.  
 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  
 
Nikt więcej głosu nie zabrał.  
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
 
Ad. 8. 
Czas dla samorządu.  
 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  
 
Nikt głosu nie zabrał w tym punkcie. 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
 

Radny 

Ad. 9. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieuchylenia uchwały Nr LV/461/2014 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 24 października 2014 roku w sprawie przyjęcia Programu 
Gminy Darłowo w zakresie profilaktyki i opieki nad dzieckiem i rodziną na lata 2014-
2020. 
Druk Nr 1/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawieuchylenia uchwały Nr LV/461/2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 24 października 
2014 roku w sprawie przyjęcia Programu Gminy Darłowo w zakresie profilaktyki i opieki nad dzieckiem i 
rodziną na lata 2014-2020stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że projekt uchwały został dokładnie wyjaśniony na 
komisji Rady Gminy. Po prostu ta część tego programu jakby dubluje się z poprzednim, który 
został uchwalony zgodnie z wytycznymi ministerstwa, wiec prosimy o uchylenie. Jeżeli będą 
jakieś pytania to tu jest obecna pani kierownik, która przygotowała i omawiała na komisjach 
te uchwały.   
 

Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchylenia uchwały Nr LV/461/2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 24 
października 2014 roku w sprawie przyjęcia Programu Gminy Darłowo w zakresie profilaktyki i opieki nad 
dzieckiem i rodziną na lata 2014-2020stanowi załącznik  nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Sławomir DobrzańskiPrzewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i 
Zdrowiaprzedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Prawa w sprawie uchylenia uchwały Nr LV/461/2014 Rady Gminy Darłowo z dnia 24 
października 2014 roku w sprawie przyjęcia Programu Gminy Darłowo w zakresie profilaktyki i opieki nad 
dzieckiem i rodziną na lata 2014-2020stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawieuchylenia uchwały Nr LV/461/2014 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 24 października 2014 roku w sprawie przyjęcia Programu Gminy 
Darłowo w zakresie profilaktyki i opieki nad dzieckiem i rodziną na lata 2014-2020: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawieuchylenia uchwały Nr LV/461/2014 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 24 października 2014 roku w sprawie przyjęcia Programu Gminy Darłowo w 
zakresie profilaktyki i opieki nad dzieckiem i rodziną na lata 2014-2020. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.455.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchylenia uchwały Nr LV/461/2014 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 24 października 2014 roku w sprawie przyjęcia Programu Gminy Darłowo w zakresie 
profilaktyki i opieki nad dzieckiem i rodziną na lata 2014-2020stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Pan przewodniczący ogłosił pięciominutową przerwę.  
 
Po przerwie obecnych było 15 radnych, co stanowi kworum.  
 
 
 
Ad. 10. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieprzyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Darłowie z działalności w 2017 roku wraz ze wskazaniem potrzeb 
w zakresie pomocy społecznej. Druk Nr 2/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie z 
działalności w 2017 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej stanowi załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że jak co roku uchwała rady gminy musi być podjęte 
sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie. Taka uchwała została 
omówiona dokładnie przez panią kierownik na komisjach. Jest to bardzo obszerny materiał. 
Jak będą pytania do tego sprawozdania to bardzo prosi kierować do pani kierownik.  
 
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawieprzyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie 
z działalności w 2017 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznejstanowi załącznik  nr 17 
do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Sławomir DobrzańskiPrzewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Prawa w sprawieprzyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie z 
działalności w 2017 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawieprzyjęcia Sprawozdania Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie z działalności w 2017 roku wraz ze wskazaniem 
potrzeb w zakresie pomocy społecznej: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
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podjęła uchwałę w sprawieprzyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Darłowie z działalności w 2017 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w 
zakresie pomocy społecznej. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.456.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Darłowie z działalności w 2017 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji Programu 
Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2016-2018 za 2017 rok.  
Druk Nr 3/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 
Darłowo na lata 2016-2018 za 2017 rokstanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2016-2018 za rok 2017 
także dokładnie była omawiana na komisji przez panią kierownik. Jest to podyktowane 
wymaganiami, które daje nam ustawa o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej do 
składania takiego sprawozdania i ustawy o samorządzie gminnym.  
 
 
Radny 

Ad. 11. 

Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla 
Gminy Darłowo na lata 2016-2018 za 2017 rokstanowi załącznik  nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Sławomir DobrzańskiPrzewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Prawa w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 
Darłowo na lata 2016-2018 za 2017 rok stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji 
Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2016-2018 za 2017 rok: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania 
Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2016-2018 za 2017 rok. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.457.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu 
Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2016-2018 za 2017 rok stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 
Ad. 12. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Uzależnień dla Gminy Darłowo za 
2017 rok. Druk Nr 4/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiazywania Problemów Uzależnień dla Gminy Darłowo za 2017 rok stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 
protokołu/ 
 
PanRadosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że tak jak w przypadku poprzednich uchwał jest to 
sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Uzależnień dla Gminy Darłowo za 2017 rok został omówiony na komisji przez panią 
Aleksandrę Filipek i panią Kierownik. Także też ustawa o przeciwdziałaniu narkomanii i o 
wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi jakby nakazuje nam rozliczenie 
się z tych środków i formy realizacji tego programu.  
 
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiazywania Problemów Uzależnień dla Gminy Darłowo za 2017 rok stanowi załącznik  nr 25 do niniejszego 
protokołu/ 
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Radny Sławomir DobrzańskiPrzewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Prawa w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiazywania Problemów Uzależnień dla Gminy Darłowo za 2017 rok stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Uzależnień dla Gminy 
Darłowo za 2017 rok: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Uzależnień dla Gminy Darłowo za 2017 rok. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.458.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Uzależnień dla Gminy Darłowo za 2017 rokstanowi 
załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że do gminy wpłynął wniosek o wydzierżawienie 
części działki nr 181/3 w miejscowości Dąbki. Jest to część działki, którą państwo chcą 
wydzierżawić przylegająca do ich nieruchomości. Chcą oni wydzierżawić jako część 

Ad. 13. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiewyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 5/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
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parkową. Jest ona zadrzewiona i ci państwo utrzymują czystość na tej działce i kiedyś już ją 
wydzierżawiali. Ci państwo zwrócili się z wnioskiem na okres trzech lat o dzierżawę. Także 
jest to teren lasu oznaczony symbolem ZL.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik  nr 29 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawiewyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowostanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Henryk NoworolnikPrzewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawiewyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiewyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawiewyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.459.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiewyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 14. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 6/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowostanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
 
PanRadosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że miejscowość Rusko jako należąca do jednej z 
nielicznych dlatego, że znajduje się też w okolicach miasta, ale i dlatego, że jest uroczą 
miejscowością cieszy się dużym zainteresowaniem jeśli chodzi o zakup nieruchomości w tej 
miejscowości. W tym projekcie przedstawiamy dwie działeczki na sprzedaż w formie 
przetargowej. Są to działki nr 43/6 i 43/7 przy ulicy wrzosowej w miejscowości Rusko. Są to 
tereny blisko oczyszczalni ścieków, aczkolwiek są to działki budowlane.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik  nr 34 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
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0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.460.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 
Ad. 15. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo.  
Druk Nr 7/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo 
stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że o ile tutaj podjęli państwo uchwałę dotyczaca 
miejscowości Rusko na działki budowlane, gdzie mieszkańcy zarówno miasta jak i gminy 
szukają miejsc gdzie mieszkać, to do gminy także zwracają się inwestorzy, którzy chcą 
prowadzić działalność turystyczną i między innymi w miejscowości Wicie mamy trzy 
działeczki, które możemy sprzedać. Mają one powierzchnię około 1500 metrów i 
przeznaczenie mieszkaniowo-usługowe. To działki nr 51/3, 51/4 i 51/5 są przedmiotem 
właśnie tej uchwały.  
 
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik  nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.461.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 
Ad. 16. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieprzyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  
Druk Nr 8/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawieprzyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że wcześniej dotowany był na wniosek kościoła w 
Bukowie Morskim i takie dotacje były dane i ten kościół został pięknie wyremontowany. W 
tym roku zwróciła się także Parafia Rzymskokatolicka pw. św. Franciszka z Asyżu w 
Barzowicach o dotację w kwocie 20 000,00 zł Na wykonanie dokumentacji remontu wieży 
wraz z wymianą dachu. Całkowity koszt opracowania wynosi 35 000,00 zł i tutaj tez parafia 
złożyła wniosek o dofinansowanie od Marszałka Województwa.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik  nr 42 do niniejszego protokołu/ 
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Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawieprzyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytkówstanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawieprzyznania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęłauchwałę w sprawieprzyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 
i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.462.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawieprzyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytkówstanowi załącznik nr 44 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że jest pewna nowość w gminie na skutek zmiany 
ustawy prawo wodne i uchwały rady gminy muszą być zatwierdzone po wstępnych różnych 
opiniach. Tych kąpielisk na terenie Gminy Darłowo będzie sześć. Termin rozpoczęcia sezonu 

Ad. 17. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieokreślenia sezonu kąpieliskowego oraz 
wykazu kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2018 r. Druk Nr 9/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawieokreślenia sezonu kąpieliskowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Darłowo 
w 2018 r.stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 
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kąpielowego jest od 1 lipca do 31 sierpnia 2018 roku. Pan wójt poprosił pana Prezesa, który 
jest organizatorem o przedstawienie bliższe tej uchwały.  
 
Pan Włodzimierz Błaszczak Prezes Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej sp. z o. o. w 
Krupach powiedział, że na dwóch obszarach mamy po dwa stanowiska strzeżone. 
Utworzonych będzie osiem miejsc strzeżonych czyli z obsadą ratowniczą. W stosunku do 
ubiegłego roku zmienia się to na tyle, że dochodzi jedno stanowisko w Bobolinie.  
 
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie określenia sezonu kąpieliskowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Darłowo w 2018 r. stanowi załącznik  nr 46 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawieokreślenia sezonu kąpieliskowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Darłowo w 2018 r. stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Henryk NoworolnikPrzewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawieokreślenia sezonu kąpieliskowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Darłowo w 2018 r. stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
 
Pan radny Waldemar Bonk zapytał czy na przykładzie Wicia te 400 metrów, to jedno 
stanowisko na tych czterystu metrach, czy cztery stanowiska?  
 
Pan Włodzimierz Błaszczak Prezes GZUP Sp. z o. o. w Krupach odpowiedział, że wzdłuż 
linii brzegowej miejsca strzeżonego jest sto metrów.  
 
Nikt więcej głosu w dyskusji nie zabrał.  
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawieokreślenia sezonu kąpieliskowego oraz 
wykazu kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2018 r.: 
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Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawieokreślenia sezonu kąpieliskowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2018 r.. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.463.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawieokreślenia sezonu kąpieliskowego oraz wykazu 
kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2018 r. stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 
Ad. 18. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiewyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  
Druk Nr 10/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 50 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że wiele uzyskaliśmy od Krajowego Ośrodka 
Wsparcia Rolnictwa, wcześniej od Agencji Nieruchomości Rolnej na cele społeczne i także w 
tym przypadku dosyć długo trwa proces przekazywania gruntu. Tutaj na wniosek 
mieszkańców wystąpiliśmy KOWR o przekazanie działki 316/3 na plac zabaw i cele 
rekreacyjne. To już trwa znaczy okres czasu. Teraz będziemy także chcieli sposób 
zagospodarowania przedstawić. Rozmowy już były dawno, tylko cały czas był problem która 
działkę od agencji przejąć i jednak ustaliliśmy z agencją, że tę działkę. Pan wójt powiedział, 
że wiele rzeczy udało nam się zrobić na działkach przekazanych przez KOWR czy ANR. Do 
tego są też potrzebne inicjatywy i plany, bo żeby była działka przekazana musi być 
dokumentacja i musimy rozliczyć się z tego. Tu dla mieszkańców gminy chcieliśmy, żeby 
była przekazana ta działka. Chociaż to jest jeden z etapów. Kończy się to aktem notarialnym. 
Pan wójt powiedział, że będzie prowadził jeszcze rozmowy, żeby ten proces przyspieszyć, bo 
nie wiemy z jakiego powodu ostatnio to się tak opóźniało.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawiewyrażenia zgody na nabycie nieruchomościstanowi załącznik  nr 51 do 
niniejszego protokołu/ 
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Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawiewyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 52 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Henryk NoworolnikPrzewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawiewyrażenia zgody na nabycie nieruchomościstanowi załącznik nr 53 
do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Pan radny Michał Górski powiedział, że faktycznie były różne propozycje działek w 
Pęciszewku  do przejęcia pod teren dla miejscowości. Zdaniem pana radnego wybrano 
najlepszy, potężny teren doskonale uwarunkowany ze stanodrzewem. Pan radny ma nadzieję, 
że jak najbardziej przysłuży się mieszkańcom, a gmina będzie kontynuowała taką dobrą 
współpracę z agencjami rolnymi w sprawie przejęcia działek od skarbu państwa.  
 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiewyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęłauchwałę w sprawiewyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.464.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiewyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 19. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji 
„Programu współpracy Gminy Darłowo z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie w 2017 roku”. Druk Nr 11/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Darłowo z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie w 2017 roku”stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że tak jak poprzednie sprawozdania ta uchwała była 
przedstawiona bardzo dokładnie na komisji. Ta współpraca była o charakterze finansowym i 
pozafinansowym. w charakterze finansowym to gmina ogłosiła dwa konkursy w sumie na 
kwotę 320 000,00 zł. pierwszy konkurs był na zadania dotyczące sportu, gdzie wpłynęło 
siedem ofert i jedna oferta nie spełniła formalności dlatego została odrzucona ze względu 
niespełnienia wymogów formalnych. Pan wójt wymienił stowarzyszenia, które otrzymały 
dotacje na zadania związane ze sportem. Oczywiście te stowarzyszenia musiały się rozliczyć 
z tej dotacji w roku kolejnym czyli do końca stycznia 2018 roku. Drugie zadanie było w 
zakresie przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom społecznym w 2017 roku, gdzie 
wystąpiło jedno stowarzyszenie i otrzymało kwotę dotacji 21 000,00 zł i rozliczyło się z 
otrzymanej dotacji. Także miedzy gmina a stowarzyszeniami jest współpraca pozafinansowa 
co jest w sprawozdaniu zawarte i omawiane było dokładnie na komisji.  
 
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Darłowo 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie w 2017 roku”stanowi załącznik  nr 56 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Sławomir DobrzańskiPrzewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i 
Zdrowiaprzedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Darłowo z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie w 2017 roku”stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji 
„Programu współpracy Gminy Darłowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 
2017 roku”: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy 
Gminy Darłowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 roku”. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.465.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawieprzyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 
współpracy Gminy Darłowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 roku”stanowi załącznik nr 58 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 20. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieprzyjęcia „Oceny zasobów pomocy 
społecznejdla Gminy Darłowo za rok 2017”. Druk Nr 12/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawieprzyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Darłowoza rok 2017” 
stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że ta też jest bardzo ważną uchwałą dotyczącą opieki i 
przedstawia ocenę zasobów pomocy społecznej dla Gminy Darłowo za 2017 rok. oczywiście 
państwo radni dostali obszerny materiał do przeczytania. Pani Kierownik GOPS na komisji 
bardzo dokładnie omawiała ocenę zasobów pomocy społecznej. Krótko mówiąc jest to 
analiza lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej gminy, bo i zarówno gminy i powiaty i 
województwa taką ocenę zasobów opracowują ukazującą demografię i mówiącą ile osób jest 
potrzebujących, jakie są problemy, które występują i w jakim zakresie pomoc społeczna 
powinna działać. Jeżeli będą konkretne jakieś pytania to pan wójt prosi panią kierownik o 
udzielenie odpowiedzi.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawieprzyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznejdla Gminy Darłowo za kor 
2017”stanowi załącznik  nr 60 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Sławomir DobrzańskiPrzewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i 
Zdrowiaprzedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Prawa w sprawieprzyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznejdla Gminy Darłowo za rok 
2017” stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawieprzyjęcia „Oceny zasobów pomocy 
społecznejdla Gminy Darłowo za rok 2017”: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

(Radna pani Justyna Osses wyszła z sali obrad) 
 
 
 

 uchwałę w sprawieprzyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznejdla Gminy 
Darłowo za rok 2017”. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.466.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawieprzyjęcia „Oceny zasobów pomocy 
społecznejdla Gminy Darłowo za rok 2017”stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiezmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Darłowo 
zmienionej uchwałą Nr IX.75.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 czerwca 2015 roku w 
sprawie zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 

Ad. 21. 
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roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Darłowo. Druk Nr 13/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiezmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 
roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Darłowo zmienionej uchwałą Nr IX.75.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 czerwca 2015 roku w 
sprawie zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 roku w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Darłowostanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu/ 
 
(Radna pani Justyna Osses wróciła na salę obrad) 
 
 
PanRadosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że jakiś czas temu podjęliśmy zmiany planu strefy A 
uzdrowiska Dąbki. Teraz chcemy przystąpić do dalszej zmiany planu na strefę B i C jako 
drugiego etapu. Uchwała pierwotna została podjęta w 2015 oku. Pierwszy raz była podjęta w 
2008 roku. W 2015 roku podjęliśmy uchwałę o zmianę strefy A, która była pierwszym 
etapem. Teraz podejmujemy dla drugiego etapu, gdzie jest mowa o strefie B i C. Tutaj jest 
zapis zmieniony, że drugi etap obejmuje pozostały obszar w granicach opracowania planu 
oraz dopuszcza się etapowe uchwalenie planu dla tego obszaru. Została strefa B i C, ale 
ponieważ są to znaczne tereny i powierzchnia tego pozostałego obszaru, proponuje się 
możliwość etapowego uchwalenia planów, czyli prawdopodobnie najpierw strefę B a dopiero 
później strefę C.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 
2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Darłowo zmienionej uchwałą Nr IX.75.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 czerwca 
2015 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 roku w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Darłowostanowi załącznik  nr 64 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawiezmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 
stycznia 2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Darłowo zmienionej uchwałą Nr IX.75.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 czerwca 
2015 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 roku w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Darłowostanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu/ 
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Radny Henryk NoworolnikPrzewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawiezmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 
stycznia 2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Darłowo zmienionej uchwałą Nr IX.75.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 czerwca 
2015 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 roku w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Darłowostanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiezmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Darłowo zmienionej 
uchwałą Nr IX.75.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 czerwca 2015 roku w sprawie 
zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 roku w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Darłowo: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęłauchwałę w sprawiezmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 25 stycznia 2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Darłowo zmienionej 
uchwałą Nr IX.75.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 czerwca 2015 roku w sprawie 
zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 roku w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Darłowo. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.467.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiezmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 25 stycznia 2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Darłowo zmienionej uchwałą Nr IX.75.2015 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 12 czerwca 2015 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/192/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 
stycznia 2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Darłowostanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 22. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieudzielenia pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemu. Druk Nr 14/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawieudzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu stanowi 
załącznik nr 68 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że w zeszłym roku też podejmowaliśmy taką uchwałę 
kiedy były zamierzenia uruchomienia pociągu w sezonie letnim. W tym roku także 
rozmawiamy z burmistrzami i zarządem województwa o tym, żeby ten pociąg wrócił w takiej 
formie jak był w ubiegłym roku, więc jest kolejna prośba o udział i pokrycie częściowej 
rekompensaty, bo my pokrywamy 10% jako gmina wiejska. Wiec jest to kwota 18 834,12 zł. 
Miasto pokrywa chyba kwotę 100 000,00 zł, a gmina wiejska Sławno oraz miasto Sławno po 
10%. Także pan wójt prosił o przychylne potraktowanie tego przez radnych i zgodę na to. 
Korzystają z tego także nasi mieszkańcy gminy. Poza tym pan wójt poinformował radnych, że 
wystąpił do pana marszałka o uruchomienie całoroczne także pociągu. Zebrali wspólnie z 
sołtysami Sińczycy, Nowego Jarosławia i Starego Jarosławiapodpisy, które zostały 
podłączone za wznowieniem, oczywiście nie w takim zakresie jak latem, ale żeby były 
chociaż dwa połączenia dziennie pomiędzy Sławnem i Darłowem.  
 
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawieudzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu 
stanowi załącznik  nr 69 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

W dyskusji głos zabrali: 
 

dotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawieudzielenia pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemustanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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Radny pan Waldemar Bonk powiedział, że także miasto Darłowo wystąpiło z takim 
wnioskiem. Prawdopodobieństwo, że zostanie ta linia uruchomiona na pozostałą część roku 
jest na dzień dzisiejszy można powiedzieć duża. Też burmistrz stara się o to, żeby te 
uruchomienie nastąpiło, tak jak i wójt gminy i myśli, że taka siła da radę.  
 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawieudzielenia pomocy finansowej 
Województwu Zachodniopomorskiemu: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęłauchwałę w sprawieudzielenia pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemu. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.468.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawieudzielenia pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemu stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 23. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiezmiany Statutu Biblioteki Publicznej w 
Domasławicach. Druk Nr 15/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiezmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach stanowi załącznik nr 72 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że tu poprawiamy uchwałę z 2004 roku, gdzie 
wystąpił błąd, gdzie nadzór nad biblioteką miał wójta Gminy Darłowo a tak jednak nie jest, 
bo jest ustawa o bibliotekach i tutaj jednak poprawiamy ten zapis, ze ten nadzór merytoryczny 
nad biblioteką sprawuje jednak Biblioteka Wojewódzka w Szczecinie.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawiezmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicachstanowi załącznik  nr 
73 do niniejszego protokołu/ 
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Radny Sławomir DobrzańskiPrzewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i 
Zdrowiaprzedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Prawa w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicachstanowi załącznik nr 
74 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny pan Waldemar Bonk powiedział, że uważa, że zabieranie powoli kompetencji 
wszystkim lokalnym władzom i centralizacja – niewielu to pamięta jak za komuny, bo tak to 
wyglądało, że Warszawa decydowała co robił rolnik na polu w Wiekowicach.  
 
Na sali rozległ się śmiech.  
 
Radny pan Henryk Ignatowicz zapytał o jakim okresie kolega myśli, żeby mógł się odnieść do 
tego. 
 
Pan Przewodniczący przywołał radnych do rzeczy.  
 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiezmiany Statutu Biblioteki Publicznej w 
Domasławicach: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęłauchwałę w sprawizmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach e. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.469.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiezmiany Statutu Biblioteki Publicznej w 
Domasławicach stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 24. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawieuchylenia uchwały nr XXVI/210/2012 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 12 listopada 2012 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 16/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawieuchylenia uchwały nr XXVI/210/2012 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 listopada 
2012 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 76 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że te dwie kolejna uchwały są ze sobą powiązane. W 
druku Nr 16/2018XLVIII uchylamy uchwałę nr XXVI/210/2012 Rady Gminy Darłowo z dnia 
12 listopada 2012 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo, chodzi o działkę nr 278/54. Pan wójt powiedział dlaczego, bo za chwilę 
podejmiemy o sprzedaży tejże nieruchomości tylko już w formie bezprzetargowej na 
polepszenie istniejącej nieruchomości. Ta nieruchomość jest specyficzna. Jest ona w środku 
praktycznie nieruchomości i jest ona bardzo wąska, to jest 9 metrów. Był przetarg, który nie 
został rozstrzygnięty. Po przetargu ci państwo nabyli nieruchomości, które otaczają tę 
nieruchomość, także spełniają warunki żeby im sprzedać tę nieruchomość w ramach 
polepszenia warunków zagospodarowania. Natomiast kolejna uchwała zawarta na kolejnym 
druku mówi o sprzedaży tej nieruchomości właśnie w tej drodze. Oczywiście jest to 
poprzedzone operatem wyceny tej nieruchomości po cenach rynkowych.  
 
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawieuchylenia uchwały nr XXVI/210/2012 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 
listopada 2012 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik  
nr 77 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawieuchylenia uchwały nr XXVI/210/2012 Rady Gminy Darłowo z dnia 12 
listopada 2012 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowostanowi załącznik nr 
78 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Henryk NoworolnikPrzewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię

 

dotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawieuchylenia uchwały nr XXVI/210/2012 Rady Gminy Darłowo z dnia 
12 listopada 2012 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowostanowi 
załącznik nr 79 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawieuchylenia uchwały nr XXVI/210/2012 
Rady Gminy Darłowo z dnia 12 listopada 2012 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
1 głosie wstrzymującym 
podjęła uchwałę w sprawieuchylenia uchwały nr XXVI/210/2012 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 12 listopada 2012 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.470.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawieuchylenia uchwały nr XXVI/210/2012 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 12 listopada 2012 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowostanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 25. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 17/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowostanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że jest to ta sama działka nr 278/54, bardzo wąska, bo 
na 9 metrów szerokości. Jest ona dzierżawiona i dzierżawca wystąpił o kupno tej działki, 
ponieważ spełnia wszystkie warunki, żeby kupić tę działkę w drodze bezprzetargowej na 
polepszenie warunków, gdyż całkowicie otacza tę działkę i styka się z tą działką i jej terenem.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opinię

 

dotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik  nr 82 do niniejszego protokołu/ 
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Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Henryk NoworolnikPrzewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
1 głosie wstrzymującym 
podjęła uchwałę w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.471.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowostanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
(Radny pan Michał Górski wyszedł z sali obrad)  
 
 
 
Ad. 26. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 18/2018XLVIII 
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/projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowostanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że miejscowość Rusko mamy tu ponownie, tu są 
kolejne działki przy tej samej ulicy, czyli działki nr 44/12, 44/13, 44/14 w planie określone 
jako działki budowlane. Jest duże zainteresowanie na zakup tych działek.   
 
(Radny pan Michał Górski wróciłna salę obrad)  
 
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik  nr 87 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowostanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.472.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiewyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowostanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 27. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2018 
rok.  
Druk Nr 19/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiezmian w budżecie Gminy Darłowo na 2018 rokstanowi załącznik nr 90 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że w związku z wykonywanymi inwestycjami całe 
szczęście, że mamy z czego dołożyć, bo ubiegamy się o zwrot VAT za lata ubiegłe. W 
związku z tym zwiększamy dochody z tytułu:  
- podatku VAT o 462 711,00 zł.  
- niezrealizowanych wydatków, które nie wygasły z upływem roku budżetowego 72 400,00 
zł, także zwiększamy w związku z tym wydatki, bo cały czas mamy dodatkowe koszty, które 
pojawiają się nam w związku z inwestycjami.  
Zwiększamy wydatki na zadania: 
- przebudowa drogi gminnej w miejscowości Barzowice o kwotę 52 000,00 zł. Jesteśmy po 
przetargu. Podpiszemy w przyszłym tygodniu umowę. Udało się wyłonić wykonawcę, który 
wykona tę drogę. 
- zabezpieczamy środki na wykonanie drogi gminnej w miejscowości Słowino w kwocie 
200 000,00 zł. W tym sto tysięcy będzie cięte z budżetu gminy z remontów dróg a drugi sto 
tysięcy w ramach przeniesienia właśnie z tego VAT. Cieszymy się, że także dostaniemy 
dofinansowanie od nadleśnictwa i w przyszłym tygodniu podpiszemy porozumienie. Pan wójt 
powiedział, że nadleśnictwo nam zadeklarowało 50 000,00 zł, że nam do tej drogi dołoży, 
którą też w dużej mierze zniszczyli. Co raz bliżej jesteśmy wykonania tej drogi.  
- na pokrycie kosztów na trasie Darłowo – Sławno pociągiem w okresie letnim 
zabezpieczamy 18 835,00 zł.  
- na zakup sieci wodociągowej w miejscowości Wicie 34 000,00 zł. 
- na budowę kładki drewnianej łączącej dwa końce wału przeciwpowodziowego 22 000,00 zł. 
Pan wójt powiedział z czego to wynika. To nie jest w związku z tym remontem tej 
dotychczasowej kładki, którą robiliśmy, tylko kiedyś tutaj rozpoczęliśmy wykonywanie 
dokumentacji kładki na wale też drewnianej, aczkolwiek wtedy nie uzyskaliśmy pozytywnych 
uzgodnień z Urzędu Morskiego i po prostu temat się urwał. Wtedy ta dokumentacja była 
wykonana. Prawdopodobnie ona dołączona by była do tego projektu, który jest obecnie  
realizowany ze środków unijnych, więc ponosilibyśmy mniejsze koszty. Po ostatniej wizycie, 
gdzie określiliśmy zasady współpracy w zakresie remontu tej starej kładki pojawiło się 
zielone światło żeby jednak projektować tą kładkę na wałach tak jak mieliśmy poprzednio w 
założeniach i chcemy rozpocząć te prace projektowe. Być może w przyszłości będą środki 
unijne żeby skorzystać i wykonać tę kładkę. Obecnie wykonaliśmy remont tej kładki starej i 
na pewno przez dwa lata posłuży tutaj turystom.  
- na rozbudowę sieci kanalizacyjnej w miejscowości Kowalewiczki 150 000,00 zł.  
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- na zakup wyposażenia i remonty świetlic wiejskich w gminie Darłowo 50 000,00 zł. Dużo 
się dzieje na świetlicach, cały czas remontujemy i cały czas jakieś sprzęty trzeba wymieniać. 
Troszeczkę się boimy, że na tym paragrafie nam zabraknie środków.  
- na ubezpieczenie mienia świetlic gminnych 25 876,00 zł.  
- zabezpieczamy także dotację dla Powiatowej Straży Pożarnej w Sławnie w kwocie 
10 000,00 zł na remont posterunku tak jak inne samorządy w powiecie sławieńskim. Chcemy 
się przyczynić, żeby ta współpraca była jeszcze lepsza. Są tego efekty. Też mamy nowego 
komendanta, który prężnie przystąpił do działania.  
- na wykonanie dokumentacji projektowej zamiennej przebudowy ulicy Słonecznej w 
Miejscowości Wicie 24 800,00 zł.  
- na wykonanie dokumentacji projektowej ulicy Polnej w Uzdrowisku Dąbki 40 000,00 zł.  
- na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy ulicy Turystycznej w Uzdrowisku 
Dąbki 7 600,00 zł.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawiezmian w budżecie Gminy Darłowo na 2018 rok stanowi załącznik  nr 91 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiezmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2018 rok: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęłauchwałę w sprawiezmian w budżecie Gminy Darłowo na 2018 rok. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.473.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2018 rok 
stanowi załącznik nr 92 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 
Ad. 28. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiezmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2018-2028. Druk Nr 20/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiezmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2018-
2028stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że zmiany wieloletniej prognozy finansowej są 
uwarunkowane tym, że zmieniły się dochody i wydatki gminy. Dochody przekroczyły już 
cyfrę sześćdziesięciu milionów złotych i ma nadzieję, że uda się nam to osiągnąć. Także jest 
zmiana w załączniku numer dwa, gdzie jest rozbudowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości 
Kowalewice na ogólną kwotę 450 000,00 zł z tego na 2018 rok 150 000,00 zł oraz 300 000,00 
zł na 2019 rok. jest związane to także z nowym projektem, który wykonujemy w ramach 
środków unijnych ale musimy skanalizować ze środków własnych miejscowość Kowalewice.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawiezmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2018-
2028stanowi załącznik  nr 94 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiezmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Darłowo na lata 2018-2028: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawiezmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2018-2028. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.474.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiezmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2018-2028stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 29. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiewyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
Darłowo do projektu pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i 
Grabowej” w ramach działania 4.9 Rozwój zasobów endogenicznych Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020.  
Druk Nr 21/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Darłowo do projektu pod nazwą „Budowa 
szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej” w ramach działania 4.9 Rozwój zasobów endogenicznych 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020stanowi 
załącznik nr 96 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że niestety nie udało się zrealizować przystani 
kajakowej w Kowalewicach w ramach projektu, z którym wystąpiła Gmina Sławno w 
partnerstwie z Gminą Polanów i Miastem Darłowo, Gminą wiejską Sławno i Miastem 
Sławno. Niestety nie było wykonawców w wielu przetargach, które zostały ogłoszone. My 
mieliśmy akurat dokumentację ale nie został wyłoniony akurat wykonawca. Ponieważ termin 
wykonania jest do października i nie jest możliwe spełnienie wszystkich etapów z tego 
konkursu, więc spotkaliśmy się z wójtami i burmistrzami by znowu ponownie poprzez Gminę 
Sławno znowu będziemy występować w konkursie wspólnie w tym samym, gdzie jest 
większe dofinansowanie, na lepszych warunkach i jest dłuższy okres realizacji. Tutaj jest 
potrzebna ta zgoda rady, żeby przystąpić do tego konkursu. Następna będzie uchwała, żeby 
wystąpić w partnerstwie z innymi gminami po to, żeby między innymi zwiększyć szansę tego 
wniosku bo za partnerstwo międzygminne są punkty dodatkowe.  
 
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawiewyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Darłowo do projektu pod nazwą 
„Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej” w ramach działania 4.9 Rozwój zasobów 
endogenicznych Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-
2020stanowi załącznik  nr 97 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawiewyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Darłowo do projektu pod nazwą 
„Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej” w ramach działania 4.9 Rozwój zasobów 
endogenicznych Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-
2020 stanowi załącznik nr 98 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiewyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
Darłowo do projektu pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i 
Grabowej” w ramach działania 4.9 Rozwój zasobów endogenicznych Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawiewyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Darłowo do 
projektu pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej” w 
ramach działania 4.9 Rozwój zasobów endogenicznych Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.475.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiewyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
Darłowo do projektu pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej” w ramach 
działania 4.9 Rozwój zasobów endogenicznych Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 

PanRadosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że jeszcze raz prosi o wyrażenie zgody na 
współdziałanie z innymi gminami w zakresie umowy partnerskiej na zadanie „Budowa 
szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej”. Takie porozumienie i taka uchwała 
podobna kiedyś była i tutaj także w uchwale jest paragraf drugi, który mówi o tym, że traci 

Ad. 30. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawiewyrażenia zgody na współdziałanie z innymi 
gminami przez zawarcie umowy partnerskiej w zakresie realizacji przedsięwzięcia pod 
nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej”.  
Druk Nr 22/2018XLVIII 
 
/projekt uchwały w sprawiewyrażenia zgody na współdziałanie z innymi gminami przez zawarcie umowy 
partnerskiej w zakresie realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy 
i Grabowej”stanowi załącznik nr 100 do niniejszego protokołu/ 
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moc uchwał nr XXIV.217.2016 także w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie z innymi 
gminami na budowę szlaków kajakowych. Jeżeli tamten prosty wniosek nie jest realizowany 
to musimy uchylić tę uchwałę.  
 
Radny Piotr SzewczykowskiPrzewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu przedstawił pozytywną opiniędotyczącą projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Budżetu w sprawiewyrażenia zgody na współdziałanie z innymi gminami przez zawarcie 
umowy partnerskiej w zakresie realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach 
Wieprzy i Grabowej”stanowi załącznik  nr 101 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław GałuszkiewiczPrzewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opiniędotyczącą 
projektu uchwały.  
 
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawiewyrażenia zgody na współdziałanie z innymi gminami przez zawarcie 
umowy partnerskiej w zakresie realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach 
Wieprzy i Grabowej” stanowi załącznik nr 102 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawiewyrażenia zgody na współdziałanie z 
innymi gminami przez zawarcie umowy partnerskiej w zakresie realizacji przedsięwzięcia 
pod nazwą „Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej”: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
15 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęłauchwałę w sprawiewyrażenia zgody na współdziałanie z innymi gminami przez 
zawarcie umowy partnerskiej w zakresie realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Budowa 
szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej”. 
 
/Uchwała Nr XLVIII.476.2018 Rady Gminy Darłowo w sprawiewyrażenia zgody na współdziałanie z innymi 
gminami przez zawarcie umowy partnerskiej w zakresie realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Budowa szlaków 
kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej”stanowi załącznik nr 103 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
/Tabela głosowania imiennego radnych z XLVIII sesji z dnia 18 maja 2018 roku stanowi załącznik nr 104 do 
niniejszego protokołu/ 
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Ad. 31. 
Wolne wnioski. 
 
W tym punkcie głos zabrali:  
 
Pan radny Henryk Ignatowicz pożartował w sprawie przekroczenia reżimu czasowego oraz 
dobrobytu po pewnej stronie gminy.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.  32.         
Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad XLVIII sesji VII kadencji 
Rady Gminy Darłowo – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął 
obrady o godzinie 1510 w dniu 18 maja 2018 roku. 
/Dokładny przebieg sesji znajduje się w stenogramie sesji/ 

 

Obradom przewodniczył: 
PrzewodniczącyRady Gminy Darłowo 

    
        Grzegorz Hejno 
 

Sekretarz obrad:  
Radny Rady Gminy Darłowo 
 
Michał Górski  
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:  
Iwona Kowalska  
KierownikBiura Rady 



TABELA GŁOSOWANIA IMIENNEGO RADNYCH GMINY DARŁOWO  
w dniu 18 maja 2018 roku na XLVIII sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo 
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1. Dariusz Bańczewski Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
2. Waldemar Bonk Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
3. Robert Ciszek  Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
4. Sławomir Dobrzański Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
5. Mirosław Gałuszkiewicz Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
6. Michał Górski  Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z W W Z Z Z Z Z 
7. Grzegorz Hejno  Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
8. Henryk Ignatowicz Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
9. Wiesław Moskwa Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
10. Henryk Noworolnik Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
11. Justyna Osses Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
12. Łukasz Robak  Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
13 Edmund Surdel Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
14. Piotr Szewczykowski Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
15. Antoni Szynkowski Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
                        
Za                                         (Z) 15 15 15 15 15 15 15 15 15 15 15 15 15 15 15 14 14 15 15 15 15 15 
Przeciw                                (P) 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
Wstrzymujący się             (W) 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 1 1 0 0 0 0 0 
Nieobecny                            (-) 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 
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